
Protokoll fört vid styrelsemöte med Marahamns Väg- och Hamnförening tisdag 29 sept  
2021  i  vaktstugan Nyborgs Folkets hus.
Närvarande : Per-Agne  Karlsson,  Karl-Axel Bergström, Tomas Schäufele, Tore Sandström, 
Mikael Gustavsson, Stig Björnemark, Göthe Bergström ,Susanne Björnemark, Lars Berlin, 
Malin Gradin, Alexander Johansson samt Åke Nyberg som adjungerande.

§1. Mötets öppnande.
      Ordförande Tore Sandström  hälsade alla välkomna . 
 
§2.  Godkännande av dagordning.
        Ordförande gick genom dagordning, som godkändes.

§3.    Föregående protokoll.
          Ordförande gick genom protokollet från 6 maj 2021 som godkändes .
          
§4.      Årsmöte 2020.
           Årsmötet blir onsdag 27 oktober  kl 18.00 Nyborgs Folkets hus. Tore kontaktar Göte
            Morin i valberedningen. Annons i Kalix bladet P-A Karlsson ansvarar. Lars Berlin
            lägger in på hemsidan.     

 §5.     Sommaren 2021.
- Vakt.

Har fungerat bra.
- Kiosk

NSK har även denna sommar haft ansvaret för kioskverksamheten,som fungerat 
bra.

- Underhållsåtgärder.
Styrmärken på infarten till hamnen har provisoriskt åtgärdas av Stig Björnemark. 
Ytterligare  åtgärder måste vidtas. Göthe Bergström ansvarar. Karl-Axel kollar 
med kommunen vem som ansvarar för underhåll av styrmärken. Röjning av sly 
har påbörjats ”på slänten” mot båtbryggorna, med stora svårigheter. Karl-Axel 
kollar med Axel Eriksson om han  kan ”slå slänten” med aggregatet, i samband 
med bryggupptagning omkring 20 oktober.

- Kölista.
I dagsläget 35 i kö. Många som vill byta till bredare plats 
Vattenskoterbrygga.
Tore tar in en offert på en vattenskoterbrygga på brygga 1 mot land.

§6.         Framtid.
- Arrendeavtal Kalix kommun. 

Ett arrendeavtal  kommer att upprättas i närtid .
- Samråd.

Alla fastigheter inom 500 meter från hamnen, olika myndigheter har haft 
möjlighet att yttra sig angående MKB:n
En fastighet har meddelat missnöje om höga ljud. Hamnföreningen avser att  
lägga en ljudvall mot denna fastighet.
MKB.
Tore förklarade att i nästa steg får länsstyrelsen yttra sig om deras beslut är 
betydande eller mindre betydande ur miljösynpunkt. och därefter går handlingarna
till miljödomstolen i Umeå.



Spira Mare.
 Tore ”kollar upp” vad det finns för möjligheter att Hamnföreningen kan söka 
  medel för det stora projekt som vi nu jobbar med.

§7.           Ekonomi.
                I dagsläget 980 000;- i kassan. Små utgifter detta år. Mikael Gustavsson har fått en 
                 offert på  ett program som tar in fakturor digitalt (Fort Nox) inklusive en  
                  attestfunktion. .Programmet kostar 177:-/ månad. Mötet beslutade att Mikael köper
                   programmet.          
                   Mötet beslutade att föreslå en höjning på 10 % under 3 år till årsmötet. Detta för 
                    Att fortsätta att utveckla hamnen.

§8.          Övriga frågor.
Ett önskemål har kommit att vi installerar en tvättmaskin i utrymmet för dusch, 
Mikael Gustavsson kollar upp hur vi kan administrera detta.
 Samma gäller för laddningsstolpar. Mikael Gustavsson med hjälp av Stig 
Björnemark ” kollar upp”

                    
             
   §9.    Avslutning.
            Ordförande tackade för dagens möte.
       
              Ordförande kallar till nästa styrelsemöte.

                          
                                                                                                                                    
   Per-Agne Karlsson Tore Sandström
   Sekreterare  Ordförande


